# 《单词百科:approximate是什么意思?approximate怎么发音?approximate的解释和用法》

英语单词approximate是什么意思?approximate怎么读?approximate怎么发音?美加网为您整理了approximate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



# approximate怎么读

approximate的读音:[ pr ks m t]

#### approximate的意思

- 1、adj.约莫的,大概的;极相似的;相近但不连接的;
- 2、vi.接近于;近似于;
- 3、vt.靠近;使接近;使结合;

## approximate的相关词组

- 1、approximate analysis 近似分析;
- 2、approximate amount [经] 概算,约计金额;
- 3、approximate cost 约计成本:
- 4、approximate truth 近似真理;
- 5、approximate to 接近,近似;
- 6、approximate estimate 约略估计,概算;
- 7、approximate length 近似长度;
- 8、approximate number 近似数;概数;毛数;约数;
- 9、approximate reading 近似读数;
- 10、approximate value 近似值, 概算价值;
- 11、approximate price 估价,近似价;

## approximate的近义词

- 1、close vt. 关;结束;使靠近;
- 2、comparable adj.类似的;可比较的;

#### approximate的反义词

- 1、exact adj. 准确的;严密的;精密的,精确的;
- 2、precise adj. 清晰的;精确的;正规的;精密;

## approximate**的双语例句**

1. The Prime Minister has made a statement closely approximate to a falsehood.

首相发表了一项几近谎言的声明.

2. The times are approximate only.

这些只是大致的时间。

3. They did not have even an approximate idea what the Germans really wanted.

他们完全不清楚德国人真正想要什么。

4. The builder gave an approximate cost for fixing the roof.

房屋修建商给修理房顶粗略地估计了一个价钱.

5. The approximate date of his departure is next month.

他大约在下个月动身.

6. His description of what happened approximate d to the truth, but he still left a few details out.

他叙述所发生的事近于实情,但尚遗漏了几项细节问题.

7. Only approximate solutions may be obtained even in the best of circumstances.

即使在最佳的条件下,只能得到近似的解值.

8. We can use this result to establish bounds on approximate solutions.

我们可以利用这个结果求出近似解的界限.

9. This paper describes a simpler form of restarted LGMRES augmented with several previous approximate errors.

本文给出了重新启动的LGMRES方法的一种代价更小的实现方式.

10. Utilizing rectangular approximate in 3 dB fused-tapered optical fiber coupler coupling ratio is analyzed theoretically.

利用矩形近似理论对用熔锥法制作的耦合器分光比进行了分析.

11. The approximate time was 10 o'clock.

时间大约是10点.

12. Check the holding tanks for waste water and record the approximate sediment amount.

检查废水漕并做好沉淀物数量的近似记录.

13. The comparison between the approximate solutions and the numerical solutions validates the efficiency of this approach.

通过与数值解的对比,验证了近似解的合理性.

14. Is there an approximate date of Bastion's release?

有没有一个大致的时间可以透露关于棱堡何时放出?

15. Approximate solution of grinding force has been resulted by weighted residual method from grinding bar's deformation.

qZZ.com 本文从磨杆的变形反推磨削力的角度,应用加权残数法导出了近似解.

16. The cost approximate two million dollars.

该项费用差不多"达"两百万元.

17. Regeneration outcome of artificial nerves was approximate to that of autologous nerves.

结果显示人工神经组的神经再生效果接近自体神经修复组.

18. The approximate algorithm of a nonlinear bilevel integer programming for global optimization was discussed.

讨论了一类非线性两级整数规划全局优化的求解问题.

以上是美加网为您整理的approximate怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于approximate的用法、approximate的释义、approximate的相关详情请点 击: https://dict.tjgzz.com/approximate